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§ 26 

Nämndens och förvaltningens frågor 

Situationen på förskolan 
På fråga från Eva Fagerhem (S) om situationen på förskolorna svarade 

Yvonne Goldberg att förvaltningen återkommer till stadsdelsnämnden 

i ett särskilt ärende till nästkommande sammanträde 18 september. 

 

Hertha Hillfons ateljé 
Eva Fagerhem (S) informerade att Socialdemokraterna, Miljöpartiet 

och Vänsterpartiet gett ett vallöfte om att stödja bevarandet av Hertha 

Hillfons ateljé. 

Abit Dundar (FP) informerade att Alliansen också arbetar för att hitta 

en lösning på bevarandet av ateljén. Ordföranden för föreningen 

kommer att träffa kulturborgarrådet Madeleine Sjöstedt (FP) den  

22 augusti 2014. 

_________________ 

 
Stadsdelsdirektörens information 

Månadsrapport 

Lars Wennberg informerade och besvarade frågor om 

månadsrapporten för juli 2014. Dnr 86-2014-1.2.1 

 
Balanslista 

Anmäldes balanslista över inkomna skrivelser från nämnden 2014. 
  
Rapporter för kännedom i pärm 
Uppföljning av stadens lex Sarah rapportering 2013 

Socialnämnden § 8 och Äldrenämnden § 12, 10 juni 2014 

 
Uppdragsbeskrivning för vård- och omsorgsboenden i egen regi 

Äldrenämnden § 10, 10 juni 2014 

 
Miljö och miljövanor i Stockholm 2013 

Rapport om enkätundersökning 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden § 20, 17 juni 2014 

____________ 

 


